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= EEN
Dank voor concept.

Is de planning al gedeeld met FIN en EZK en met DOC-secretariaat?

Is een notitie met veel inhoud.

Aan het begin goed structureren en doel en beslispunten duidelijk maken helpt.

In het begin staan kopje fase 0 en fase 1, terwijl het doorloopt tot fase 3. Tekst is zo te zien ook niet strakke beschrijving van de

fasen.

Bij deel over de fases en de kosten

Groet,

5.1.2¢

BS:;

Ik dacht dat de 25.000 testen per dag in fase 0 zijn inbegrepen. Staat er nu niet expliciet.
Stuk over kosten van de testen snap ik nu wel, maar is best ingewikkeld. Kosten hoog sensitieve testen zijn veel lager,
hoe komt dat en waarom zitten daar geen exploitatiekosten bij?

Het telt op totIEEECEIM In de kosten-baten analyse crac INEEECIN =n kosten. Wat moet het zijn?
Ik ben geen econoom, maar ik zou denken dat in de kosten-baten analyse een dubbeltelling zit. Er is op geteld de

opbrengst BBP en de besparing op de steun. Mag je dat optellen? Ik zou denken van niet.

Dit is EZK en FIN werk neem ik aan. Onderschrijven zij dat het een positieve businesscase is?

Bij uitvoerbaarheid van kostentoerekening zou mi een advies moeten komen. Dat gebruikers apart moeten betalen is

onuitvoerbaar. Wat mi uitvoerbaar zou kunnen zijn is dat evenementen een kleine plus zetten op de ticketprijs en per
verkocht kaartje een afdracht doen. Dat kan ook het planningsproces helpen. Want evenementen kopen dan als het ware

testslots voor het afnemen van testen. Anders wordt dat ook erg vrijblijvend. Dus festival op zaterdag x mei, verwacht

2.000 deelnemers. Koopt voor donderdag en vrijdag voorafgaand samen 2.000 testslots bij de teststraten en betaalt

2.000 x €y,-. Y kan een bedrag zijn INNENENGEGEE =n ik me voorstellen.

Overheid kan alles betalen, maar dan wordt het verdelen van de slots nog ingewikkelder. Want dan gaan onzekere

plannen zich ook melden. Kan natuurlijk cok doar een ‘borg’ te vragen.

De beoordeling dat mee betalen de sociaal-economische ongelijkheid vergroot is wel erg absoluut. Ik denk dat de hogere
inkomens meer gebruik gaan maken van toegangstesten en dus juist bevoordeeld worden als de overheid het betaalt.
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Ha

Dank en mooi werk al.

In de bijlage mijn opmerkingen

NB: kabinet kiest voor 48 uur geldigheid testbewijs.

Gr

PEs
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Bij deze met de opmerking vagd 5.12e | in zijn vorige mail verwerkt.

Groet,

var:ICES) JERE cine o>
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vINCE

Bij deze de notitie zoals deze eruitziet na het ophalen van het net op medewerkersniveau (OCW, EZK, FIN en VWS).

FIN ziet graag in een volgende versie nog van EZK:

1. Verschillende scenario’s van de kosten-baten analyse, ook in de conclusie. We leveren nu een best-case scenario, maar

een worst case is evenzo relevant. Relevante variabelen:

a. 24 ipv 48 uur geldigheid testbewijzen.
b. Steunpakket eindigt eind Q2.

2. Kosten/baten per maand. Daarmee wordt het veranderende karakter van de berekeningen onderstreept.

Dat was omwille van het geschetste tijdspad nu niet realistisch. Mogelijk volgen er daar nog wat aanpassingen.

Hopelijk biedt het stuk voldoende basis om het morgen in het opdrachtgeversoverleg te bespreken. Inkorten kan uiteraard altijd

nog.

Groet,
5.1.2e

on: BEN ik zie net je mail binnenkomen. Ik heb bij de kostenverdeling in de tabel aangegeven dat de uitvoering ‘sectoren

betalen mee’ het vraagstuk van verdeling lasten per sector als nadeel opgenomen.

Verzonden: dinsdag 23 februari 2021 19:26
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)< minvws..t>; |EE) minvws.nl>;

@minvws.nl>

Zie hierbij onze toevoegingen voor principenotitie. [EXER heeft nog niet gekeken die wil zoals besproken graag nog een blik

werpen straks.

IEE - zou mogelijk al wel even kunnen kijken naar de passage over uitvoeringsbezwaren onder 3.

Thanks avast IEEE

Groet,

51.2e
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